
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 2024. 

március 13; (szerda) napján 8 óra 30 percre meghirdetett, de ténylegesen 8 óra 32 perckor kezdődő 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, 
Béla király tér 8/) megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 

 

Ülés közben érkezett:   Gulyás Róbert tag- 
 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző megbízásából 
jegyzői megbízottként)- 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 

 

Meghívott:    Bartal Zoltán ügyvezető igazgató/ 
 

!z elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottságból 3 fő jelen van, valamint, 
hogy a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 32 perckor megnyitja. 

 

Máté Péter elnök: Egy új napirendi pont javaslat érkezett a Beszerzési és Jogi Igazgatóság részéről, 
amely szóbeli előterjesztés lenne/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: !z előterjesztő a határozati javaslatot mellékelte/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a „TISZTÍTSUK MEG !Z ORSZÁGOT II;” 
HULL!DÉKFELSZÁMOLÁSI PÁLYÁZ!T benyújtására” tárgyú előterjesztés napirendre vételére 
vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet állapította meg: 

 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére 

(9/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére 

(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2024; évi, valamint 2025; I; 
félévi Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(10/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat az ALISCA TERRA Nonprofit Kft. 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(11/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Ipari Park Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(12/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(13/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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8. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési 
Tervének jóváhagyására 

(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(15/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat a „TISZTÍTSUK MEG !Z ORSZÁGOT II;” HULL!DÉKFELSZÁMOLÁSI PÁLYÁZ!T benyújtására 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére 

(9/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Mariann, mond el légy szíves/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: A Városi Bölcsődében megüresedett 2 fő kisgyermeknevelő 
álláshely, az egyik január 31-én, a másik február 29-én. Az intézményvezető ezt kívánja betölteni 2024 

április 1-jétől, március 31-ig megoldotta a helyettesítést, ugye április 1-jétől nyit a 10-es számú kis 
csoport, és akkor oda elengedhetetlen ez a 2 fő, tehát lényegében erről lenne szó az előterjesztésben. 

 

Máté Péter elnök: Tehát ez a Városi Bölcsőde?  

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igen 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

12/2024; (III;13;) határozata 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Városi Bölcsődéje egyes álláshelyeinek betöltése 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2023/ évi költségvetéséről szóló 2/2023/ (II/ 21/) önkormányzati rendelet 
14/ § (9) bekezdése alapján eljárva 

 

1.  engedélyezi a Szekszárd Megyei Jogú Város Városi Bölcsődéje álláshelyeinek betöltését az 
alábbiak szerint. 

a. 2 fő kisgyermeknevelő munkakörben határozott idejű munkaviszony létesítése/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

                              

2. felkéri az intézményvezetőt, hogy a fenti álláshelyek betöltésére a szükséges intézkedéseket 
tegye meg,  

 

Határidő: 2024; április 1; 
Felelős: Tóth Nikolett intézményvezető  

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére 

(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Ez a Gyermeklánc óvodába lévő 1 fő óvodatitkár. Az óvodatitkár 
felmondott, közben megüresedett ez az álláshely, ide szeretne az intézmény vezetője. Nem kötelező 
fölvennie neki óvodatitkárt. Törvényi kötelezettsége annyi van itt, hogy ő április 8-ától foglalkoztatná, 

határozatlan idejű munkavállalóként töltené be új az állást, viszont szeretné és ezt leírtam a 
kérelemben is, 2 hétre, a betanítási időre, március 11-től április 7-ig a jelenleg meglévő négyórás üres 
álláshelyének a terhére ezt a 2 hetet, hogyha a bizottság engedélyezi. A betanítási időre ugye 
alkalmazná még mindkét munkavállalót. Ennyi a külön kérés/ 
 

Máté Péter elnök: Kell erről nekünk most dönteni, nem elég jövő héten? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Kellene döntenie a bizottságnak, hogy március 11-től betanításra 
alkalmazhatja-e, tehát kell valamilyen döntés. Emiatt szükséges a döntés, hogy ne kerüljön megint 
olyan helyzetbe, hogy tehát akkor nem tudja átadni a munkát. Ha olyan döntés születik, hogy nem 
veheti fel erre a 2 hétre akár a mai naptól, akkor nincs betanítás. 

 

Máté Péter elnök: Javaslom, hogy erről a soron következő ülésen döntsön a bizottság/ 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

13/2024; (III;13;) határozata 

a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda egyes álláshelyeinek betöltéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Gyermeklánc Óvoda egyes álláshelyeinek betöltéséről a bizottság soron következő ülésén határoz/ 
 

Határidő: ! bizottság soron következő ülése 

Felelős:  Máté Péter elnök 

  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2024; évi, valamint 2025. I. 

félévi Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(10/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tisztelt bizottság! Köszönöm a szót. Ezeket az előterjesztéseket 
különösképpen nem kívánom kiegészíteni, ez egy SZMSZ-ben bizottságra telepített hatáskör, 

átruházott hatáskör, minden évben kell készíteni beszerzési és közbeszerzési terveket, ezek a tervek 

dinamikusan változnak. Én nagyon bízom benne, hogy a mi tervünk is változik annyiban majd, hogy 

benyújtunk TOP+-os pályázatokat és az ezzel kapcsolatos tervezésekkel, engedélyezési tervekkel, 

egyebekkel folyamatosan bővülnek a beszerzéseink, reméljük. 

 

Bomba Gábor tag: Miért szerepel a beszerzési tervben a 2025/ évi első félév is? Korábban ilyen nem 
volt. 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ez a kialakult gyakorlat. 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Régebben csak az adott év beszerzési terve került elfogadásra/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

14/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2024/ évi, valamint 2025/ I/ 
félévi Beszerzési Tervének elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat az ALISCA TERRA Nonprofit Kft. 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(11/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Ha jól látom, a zöldfelület karbantartására szánt gépek és az épületek felújítása 
szerepel a tervben. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

15/2024; (III;13;) határozata 

!LISC! TERR! Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
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melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt az ALISCA TERRA Nonprofit Kft. 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 

elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja az ALISCA TERRA Nonprofit Kft. ügyvezetőjét a határozattal kapcsolatos eljárási 
cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Ipari Park Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(12/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Gulyás Róbert bizottsági tag megérkezik az ülésterembe. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: ! négy csarnokból három épült meg, az ipari park területén ott 
maradt egy üres telek, azt hasznosítani kellene/ ! C csarnoknak a bérlője hasznosítaná 5 éven keresztül, 
kamionjai parkolnának ott le. Viszont ugye tehát magas a belvíz, tárgyalásban vagyunk, de nyilván ezért 
bérleti díjat akarunk szedni, hogy 3-4 éven belül megtérüljön/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

16/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárdi Ipari Park Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 
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1. dönt a Szekszárdi Ipari Park Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 

elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Szekszárdi Ipari Park Kft/ ügyvezetőjét a határozattal kapcsolatos eljárási 
cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
jóváhagyására 

(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: A Szobabérlők Házában a villamos energia hálózat teljes cseréje kell 
megvalósuljon. Erre van betervezve fedezet, itt külön-külön lesznek a mérő órák kialakítva, mert itt egy 

mérőóráról ment az egész költség, meg korszerűtlen is. Illetve esélyes a Vörösmarty-nak a tervezés 
alatti projektje, nyilván, ha olyan szintre jut, akkor majd beletesszük/ 
 

Máté Péter elnök: Van a Kölcsey lakótelepen, ami a régi Beloans fűtőműnek a területe volt, a kémény, 

ott van egy zuzalékos parkoló, ami nagyon kátyús, nagyon gödrös, az egy viszonylag kevés pénzből 
javítható lenne, jelenleg nagyon rossz, nem tudom kell-e a beszerzési tervben rögzíteni/ 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Ugye annak idején, amikor ezt az ideiglenes parkolót kialakították, 

most azért tudom mert végig jártuk, ez egy földre leszórt zúzalék, és ez rossz. A megoldása az lesz, hogy 

föltöltjük valamivel, de ez megoldásra vár/ 
 

Gulyás Róbert bizottsági tag: A SPAR-nak a teherautói arra mennek be, szóval ez megnehezíti/ 
  

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Szóltunk már a közterületeseknek, a rendőröknek, hogy a 

későbbiekben ők teszik tönkre/ Felmértük, vannak indikatív ajánlataink 20-ból, 21-ből, 22-ből. Látjuk, 
hogy folyamatosan nőnek az árak, a 20-as ott olyan 35/000/000 Ft + áfa. Most olyan 90 + áfa. Többféle 
megoldás lehetséges, ugye a legdrágább megoldás, a vízelvezetést meg kell oldani, semmilyen 

vízelvezetés nincs, a felületen beszivárog, sár lesz/ ! legdrágább megoldás egy aszfaltréteg telibe vagy 
egy térkőréteg, az a legdrágább megoldás. Vannak olcsóbb megoldások, mikor a közlekedő rész van 
csak megoldva/ Gyeprács, több fajta megoldás is van, de ez 100 milliós nagyságrend/ 
 

 

Máté Péter elnök: Tehát egy olyan javaslatom van, hogy kátyúzzuk ki, az nem akkora költség, a 

kátyúzás minőségéhez annyit szeretnék hozzátenni, hogy ha úgy kátyúzunk, hogy fehér mészkőszerű, 

fehér zúzalékból a 0 20-ast vagy 0 15-ös vagy 0 22-es, többféle frakció van, a lényeg az, hogy ami van 
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0, az kőport jelent, azon túl megáll, nem rúgja szét az autó,  nem megy olyan könnyen ki, mert ez most 
saját tapasztalatból mondom, csináltunk ilyet nagyon hosszú időn keresztül, nagyon sok helyen Azon 

elszivárog a víz/ 
 

Gulyás Róbert bizottsági tag: És egy kapu nem lenne megoldás? 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Nem. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

17/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 

elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft/ ügyvezetőjét a határozattal kapcsolatos eljárási 
cselekmények megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(13/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ha esetleg fölmerül kérdés a tisztelt bizottság részéről, akkor 

válaszok, annyit tudok, hogy a sportközponttal kapcsolatban nagyon sok elképzelés van, egyik cél 
intézménye volt például a TOP+ energetikai felújításának is, időközben az ügyvezető úr pályázott TAO 
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pénzre is a kézilabda csapat-on keresztül, tehát gondolom forrás van, saját forrás is valamelyest ezekre 
a szükséges felújításokra. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
  

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

18/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési 
Tervének elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ ügyvezetőjét a határozattal 
kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési 
Tervének jóváhagyására 

(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Egy kicsit nagyobb lélegzetvételnyi az egész, de valójában saját költségvetésből 
megoldja, tehát igaziból sok az összeg, mert saját költségvetés az összes, városi költségvetést nem 
érinti. 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ebbe lehet az a bizonyos kémény újra építésnek részeleme, tehát 
a Beszerzési Tervben neki be kell tervezni azt is, ami most az a bizonyos bontás. 
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Bomba Gábor bizottsági tag: !z közbeszerzés lesz, nem beszerzés/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

19/2024. (III.13.) határozata 

Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési Tervének 
elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft/ ügyvezetőjét a határozattal kapcsolatos 
eljárási cselekmények megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének jóváhagyására 

(15/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tehát ezzel kapcsolatban is csak az az információm, hogy 
ügyvezető úr véglegesítette a saját forrás felhasználásával a szükséges beszerzéseket, a városi 
eseményekre, és az egyébként üzemeltetéssel kapcsolatban fölmerült egyéb beszerzéseit építette ide 
bele ismereteim szerint. 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: A rendezvényeknél költsége még nem volt, de volt egy olyan döntés, 
hogy a tavalyi költségeket az infláció mértékével emelheti az ügyvezető, és meg is kértük, hogy 
terjessze be. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: KCV döntés volt erről januárban/ 
 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
Máté Péter elnök. Mónika tud mindent/ 
 

Móra Viktória bizottsági tag: Ez a dolga, hogy tudjon mindent. 

 

Máté Péter elnök: Színpadtechnika biztosítása, ez a tavalyi, nem tudom, de itt 13 és fél millió forint 

van. Akkor üvegpohár beszerzése a szüreti napokra, 4.000 darab, 4.000.000 forint van betervezve, 

majdhogynem mindegy, hogy mennyi volt a tavalyi, nem tudjuk mi az ár, az üvegpohár egyszer ennyibe 

kerül, egyszer annyiba, nem azon nem kellene változtatni, hogy másfajta pohár legyen vagy marad. 

Akkor a biztonsági személyzet létszáma 30 fő, ez a Szekszárdi nagyrendezvények biztosítása, tehát ez 
az egész egy kalkuláció, hogy mennyi lesz, mindenhova nem kell harminc fő, a Szüreti napokra több 
kell, mint a Pünkösdire/ Takarítók létszáma minimum 20 fő, nettó összeg plusz áfa, 8 és fél millió, ez 

egy keret gyakorlatilag.   

 

Bomba Gábor bizottsági tag: ! takarítást az !lisca Terra bevonásával kellene lefolytatni. 

 

Máté Péter elnök: Folytassa le az önkormányzat a beszerzési eljárást? 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: Igen. 

 

Máté Péter elnök: !kkor a beszerzési terv elfogadásáról szavaznánk, ezzel a kiegészítéssel/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

20/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi Beszerzési 
Tervének elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és 
Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri szabályok értelmében, 1/ 
melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ pontjának 3/3/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; 2024; évi, valamint 2025; I; félévi 
Beszerzési Tervének elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal azzal a 
javaslattal, hogy a „Szekszárd szabadtéri rendezvények takarítása” tárgyú eljárást Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint alapító bonyolítsa le- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Máté Péter elnök 
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2. felhívja a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; ügyvezetőjét a határozattal 

kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Berlinger !ttila József ügyvezető igazgató 

 

3. felhívja Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalát a jelen határozat 1/) pontjában 
foglaltakkal kapcsolatos intézkedések megtételére/ 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat a „TISZTÍTSUK MEG !Z ORSZÁGOT II;” HULL!DÉKFELSZÁMOLÁSI PÁLYÁZ!T benyújtására 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: 2 nappal ezelőtt megjelent egy pályázat, de nagyon rövid 
határidővel, 18-tól 27-ig lehet pályázni, és ami fontosabb, hogy időrendben tudják bírálni, tehát, ha ezt 

a javaslatot a jövő héten nyújtom be a kidolgozott pályázati anyaggal, akkor lehet, hogy lemaradunk. 

A hulladék lerakóhelyek felszámolásáról szól a pályázat, önkormányzatként 75/000/000 forintot 

pályázhatunk meg legfeljebb. Amikor megjelent a pályázat, azon a napon rögtön a Varga !ndrás 
osztályvezető a szakmai szereplők bevonásával elkezdte összeállítani a szakmai anyagot, de az még 
nyilván nincs kész, frakcióvezető uraktól is vártunk esetleg olyan helyeket, ami felszámolandó, de Varga 
!ndrás egyébként ezt tudja, összerakjuk az anyagot és ebben az előterjesztésben csak azt kérjük a 
pénzügyi bizottságtól, hogy mint 50/000/000 feletti pályázati anyag benyújtására utólagos jóváhagyás 
mellett hatalmazzák föl a Gyurkovics János alpolgármester urat a benyújtandó dokumentáció 
aláírására és mi akkor jövő héten a végleges anyagot behozzuk szívesen, mutatjuk és reménykedünk, 
hogy sorban vagyunk, tehát terveim szerint én úgy írtam a határidőket, hogy 20-án legkésőbb 
benyújtjuk/ 18-ától lehet benyújtani, de készüljön el minél előbb. 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: Akkor ahogy ez elkészül, az !ndrás javaslata, hogy melyik helyeket 
javasolja, akkor ezt küldjétek ki a bizottsági tagoknak, mert lehet, hogy megnézném a helyeket, hátha 

van egy plusz, ami nincs rajta, és, ha ez kimarad, akkor azt nem tudjuk utána felszámolni.  
 

Máté Péter elnök: Az !ndrásnak ezek megvannak, a Porkoláb völgyben van egy nagyon nagy, de lehet, 

hogy több kicsire kell inkább ez a pénz/ Bottyán-hegyen is van egy ilyen területünk, ahova nagy 

mennyiségű hulladékot szállítottak le/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
  



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

21/2024; (III;13;) határozata 

a „TISZTÍTSUK MEG !Z ORSZÁGOT II;” HULL!DÉKFELSZÁMOLÁSI PÁLYÁZ!T benyújtásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ 
(XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 5/1/ pontjában foglalt 
jogkörében eljárva  
 

1. dönt a „TISZTÍTSUK MEG !Z ORSZÁGOT II/” HULL!DÉKFELSZÁMOLÁSI PÁLYÁZ!T benyújtásáról, 
amelynek keretében felhatalmazza az alpolgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

Határidő: 2024; március 20; 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a jelen határozat 1/) pontjában foglaltakkal kapcsolatban a 
szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Határidő: 2024; március 20; 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 4 perckor berekeszti; 
 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
Készítette: 

dr; Holczer Mónika  és Sudár Dávid 

  igazgatóságvezető       adminisztrátor 

 

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 


